
Bilaga 94 KF § 162 2017-11-27 

Fråga ställd till Kommunstyrelsens ordförande Peter Lindroth vid 
Kommunalfullmäktiges sammanträde 2017-11-27. 

Karlsborgs kommun lägger 2017 in drygt 6,4 mnkr i kommunalförbundet 
Räddningstjänsten Östra Skaraborg. 
I kommunalförbundets direktion sitter två representanter från Karlsborgs kommun, en 
från majoriteten och en från oppositionen, och två ersättare. 
Jag konstaterar att majoriteten har en extremt låg närvaro på direktionens möten. 
Detta sänder en signal till övriga medlemskommuner, förbundsledningen samt våra 
deltidsbrandmän i Karlsborgs kommun att majoriteten i Karlsborgs kommun inte 
prioriterar direktionens arbete. 

Min fråga: Av vilken anledning har majoriteten i Karlsborgs kommun nedprioriterat 
direktionens möten i Räddningstjänsten Östra Skaraborg? 
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